
Geacht college,

Op 16 december 2021 is n.a.v. vragen van D66 over het digitale nachtregister van de gemeente 
Gemert-Bakel, door de portefeuillehouder beloofd het onderwerp te agenderen voor de commissie.

Ook is toegezegd:
1. de uitgevoerde evaluatie terug te koppelen naar de commissie 2. Een reactie te geven op de 
brief van koninklijke Horeca en 3. te controleren of alles conform de AVG norm is.

Wij willen graag van de portefeuillehouder weten:

1. Wat is de status van de evaluatie?

2. Met welke ondernemers is er geëvalueerd? Hoe zijn deze ondernemers gekozen?

3. Wanneer wordt dit onderwerp in de commissie geagendeerd?

4. A.   Hoeveel mensen hebben toegang tot het nachtregister? 

B. Zijn dit alleen mensen uit de ambtelijke organisatie of zijn dit ook werknemers van het 
softwarebedrijf?

C.  Is dit conform de AVG?

5. Wat zijn de kosten van het softwareprogramma X-com?

6. Wat zijn de opbrengsten van de toeristenbelasting?

7. Waarom is er niet voor een systeem gekozen wat koppelbaar is met reserverings-software?

8. Welke partij int de toeristenbelasting?

A.  Haalt deze partij de gegevens uit het nachtregister? 
Zo ja, Welke gegevens haalt deze partij uit het nachtregister?
Zo nee, waar haalt deze partij zijn gegevens vandaan?

9. Is de toeristenbelasting gekoppeld aan de vergunningverlening?
Zo nee, waarom niet? 
Hoe bepaalt de gemeente dan dat er toeristenbelasting moet worden betaald?

Met vriendelijke groet
Frances Dekker
D66 Gemert-Bakel


